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Konkrétní připomínky a dotazy k práci: 
Jedná se o velmi potřebné téma a to zejména z pohledu struktury a vysoké exportní angažovanosti 
české ekonomiky.Cíl práce je deklarován zcela jasně a logicky , stejně jako je logická a velmi vhodně 
zvolená osnova této práce.Z mého pohledu je poměrně přesně hodnocena aktuální situace v ČR 
pokud se týče výskytu strategických aliancí a vývozních aliancí a studentka se naprosto správně 
zaměřuje především na segment MSP, který hraje v české ekonomice významnou roli a to ať už jde o 
zaměstnanost nebo podíl na celkovém exportu ČR.V každém případě oceňuji, že tato práce 
nezahrnuje pouze teoretické poznatky vzniku a existence strategických aliancí, ale věnuje se i 
konkrétním existujícím aliancím, které vznikly a stále úspěšně fungují .  Nepochybně zajímavá je i 
kapitola týkající se klastrů, které v našich podmínkách mohou být považovány za specifický druh 
aliance s důrazem na regionální působnost. Správnost zaměření jedné kapitoly této práce na klastry 
je podložena tím, že aktuálně v tomto rozpočtovém období EU jsou regionální klastry podstatně více 
podporovány jak finančně (především z fondů EU) ,tak i institucionálně ze strany exekutivy než 
jakýkoli jiný druh aliancí v ČR. Závěrečné doporučení pro podniky – myslím, že studentka měla 
možnost si pohovořit s leadrem některé z existující aliancí a tuto možnost plně využila.  Se všemi 
jednotlivými body doporučení lze z hlediska reálné praxe zcela souhlasit. Není tam jediné doporučení 
špatně.                                                                                                                                                             
Otázky: 1)  Skutečnost, že ne všechny aliance jsou úspěšné potvrzuje třetinové pravidlo, které 
uvádíte. Co vidíte jako hlavní příčinu, že pouze třetina aliancí splní očekávané výsledky?                       
2) Píšete, že zhodnocení situace potvrdilo averzi firem vůči sdružování. Co si myslíte, na základě 
zkušeností s vypracováváním této práce, že by pomohlo k potlačení této averze?                     
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